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CENA: 0,60 EVRA

TISKOVINA                              Poštnina plačana pri pošti 2253 Destrnik
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Skupaj z vami želimo deliti veselje ob 12. prazniku 

Občine Destrnik, zato vas vabimo na osrednjo 

slovesnost, ki bo v soboto, 22. maja 2010, ob 16.30 

v Volkmerjevem  domu kulture. 

Po osrednji prireditvi ste vabljeni na pogostitev v 

Desence.

Vabljeni!

Župan Občine Destrnik
Franc Pukšič

Javna tribuna o pomenu referenduma bo v torek, 25. maja 2010, ob 20.00 
v Volkmerjevem domu kulture, Janežovski Vrh 44. 

Gost večera bo Marjan Podobnik.

Spoštovane občanke in spoštovani občani 

občine Destrnik!

Ob 12. občinskem prazniku in 340-letnici župnije 

Vam v svojem imenu, v imenu občinskega sveta in 

občinske uprave iskreno čestitam.

Vabim Vas, da se udeležite prireditev, ki potekajo v 

okviru praznovanja občinskega praznika.

Vaš župan
Franc Pukšič
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Aktualno

Izdajatelj: Občinski svet Občine Destrnik
Uredništvo: Ksenija Munda, Tadej Urbanija, Kristina Hauptman, Nada 
Zupanič in Petra Arnuš
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini Destrnik brezplačno. 
Medij OBČAN - GLASILO OBČINE DESTRNIK je vpisano v razvid 
medijev pod zaporedno številko 275.
Naslov uredništva: OBČAN, Vintarovci 50, 2253 Destrnik.
Telefon: 02/761-92-50
Telefaks: 02/761-92-52
E pošta: clanki@casopis-obcan.si
Časopis OBČAN izhaja v nakladi 900 izvodov
Prva številka časopisa Občan je izšla 25. julija 1996.
Odgovorna urednica:  Ksenija Munda
Lektorica: Bojana Kolenko
Oblikovanje in tehnično urejanje: Pika, Zmagoslav Šalamun, s.p., Biš 
61, 2254 Trnovska vas, 070/670-740
Tisk: Tiskarna Grafis, Požeg 4, Rače
Fotografija na naslovnici: Pogled na Destrnik

Občan: Tokrat smo v naše uredništvo povabili 
poslanca DZ RS Franca Pukšiča, da nam podrob-
neje obrazloži, zakaj na referendum?
Franc Pukšič: 6. junija bo za nas Slovenke in Slovence najpo-
membnejši dogodek in seveda najpomembnejša dolgoroč-
na odločitev. Enostavno moramo glasovati proti sporazumu 
med Slovenijo in Hrvaško in proti arbitražnemu sporazumu, 
da se ne bi ponovilo leto 1920 ali 1947.

Občan: Ali nam lahko osvežite spomin, kaj se je v 
teh letih zgodilo?
Franc Pukšič: Leta 1920 so slovenci za vedno izgubili ko-
roško in to samo zaradi slabe politike takratne ljubljanske 
oblasti. V skupno državo SHS smo namreč stopili s 6 deže-
lami. Leta 1947 pa smo s tako imenovano A cono za vedno 
izgubili tržaško in goriško tako s Trstom kot z Gorico. Nikoli 
več ne moremo dobiti tega dela ozemlja nazaj. Seveda se je 
življenje našim ljudem kot manjšini popolnoma spremeni-
lo.

Občan: Kaj se lahko zgodi 6. junija na referendu-
mu?
Franc Pukšič: 6. junija 2010 bomo v kolikor ne bomo zavr-

Intervju  s poslancem DZ RS Francem Pukšičem
Naj se ne ponovi leto 1920, zato na referendum in glasujmo PROTI

nili tega sporazuma za vedno izgubili piransko in odprt do-
stop na morje. Torej Slovenija od takrat naprej ne bo več 
pomorska država. 
Da vas spomnim, da smo v državo SHS vstopili z istrsko 
deželo in je meja potekala po reki Mirni. Seveda danes ne 
zahtevamo meje po reki Mirni, ampak - leto, kar je Sloveni-
ja imela v upravljanju na dan 25.6.1991 tako v ribiškem kot 
tudi policijskem. Torej to je celoten piranski zaliv in dostop 
do točke T5. 

Občan: Kaj je točka T5 o kateri je veliko govora?
Franc Pukšič: Točka T5 je tista točka za katero je Slovenija 
podpisala pravno nasledstvo z Italijo in ne s hrvaško. Torej 
meja nekoč med Jugoslavijo in Italijo. In izgubiti to, da smo 
pomorska država tako na gospodarskem, geostrateškem kot 
tudi na ozemeljskem področju smo slovenci zapravili zgo-
dovinsko priložnost. Zakaj to dela leva koalicija ni pojasnila. 
To je tako pomembno področje, ki bi moralo biti politično 
usklajeno v samem vrhu države, kot je bilo ob osamosvoji-
tvi, vstopu v Nato in v EU. Moram reči, ko sem se pogovarjal 
s kolegi iz leve koalicije so nekateri s stisnjenimi zobmi gla-
sovali za arbitražni sporazum.

Občan: Torej še enkrat zakaj na referendum?
Franc Pukšič: Jaz seveda verjamem slovenkam in sloven-
cem, da bodo šli na referendum in glasovali proti. Poglejte 
Irska je ena izmed najmanjših držav EU in je zavrnila listi-
no in kaj se je zgodilo, listina se je spremenila oz. nastala je 
evropska pogodba, ki je upoštevala tako zahteve ircev kot 
drugih držav. Slovenci pa bomo jasno povedali, da svojega 
ne damo. Nič drugega ne želimo, kot to, da se hrvaška uma-
kne z ozemelj, ki jih je okupirala po 25.6.1991. Morali bi jim 
tudi jasno povedati, da ko se bodo umaknili z naših ozemelj 
bodo dobili s strani Slovenije zeleno luč za vstop v EU. Ali 
bomo obdržali dostop do odprtega morja je odvisno samo 
od nas samih. Zato vas prosim, da pojdite na referendum, saj 
bomo na tem referendumu odločali o najpomembnejši za-
devi tako za nas kot za naše zanamce. Danes lahko z gnusom 
gledamo na naše prednike, ki so zapravili Koroško, glejte 
da ne bodo tako na nas gledali tudi naši zanamci. Leta 1918 
smo imeli generala Majstra, ki je naše področje osamosvojil 
izpod nemške zelene garde, sicer bi mi govorili nemško. Da-
nes 2010 nimamo Majstra imamo pa slovenski narod, ki bo 
sporazum med Slovenijo in Hrvaško, ki ga je pripravila rde-
ča garda, razorožil tako, da bo na referendumu rekel NE.

Pogovarjala se je: Ksenija Munda
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Pogovor z županom Francem Pukšičem
Med vsako pšenico je nekaj plevela

Občan: V letošnjem letu smo občani občine Destr-
nik dočakali otvoritev Zdravstvenega centra Destr-
nik. Tako imamo sedaj zraven splošnega zdravni-
ka in zobozdravnika še fizioterapevta ter lekarno. 
Kakšni so odzivi občanov na to pridobitev?
Župan: Vesel sem, da nam je uspelo zagotoviti celotno zdra-
vstveno oskrbo za naše občane in občanke. Obenem se lah-
ko pohvalim, da lekarno in fizioterapijo koristijo tudi ljudje 
od drugod, ne samo naši občani, kar je vzpodbudno. Koli-
kor sem se pogovarjal z ljudmi, so neizmerno veseli in zado-
voljni, da jim ni več treba čakati v mali pretesni čakalnici, 
ampak je sedaj čakanje na zdravniško oskrbo udobnejše.
Občan: Tudi igrišče pod šolo počasi dobiva svojo 
podobo. Kdaj bomo lahko Destrničani svojo odveč-
no energijo sprostili na njem?
 »Izvedbo programa je omogočilo sofinanciranje Fundacije 
za šport.« Delež sofinanciranja Fundacije za šport znaša 41 
% vrednosti investicije. Projekt »Igrišče pod šolo – faza 2« 
zajema izgradnjo asfaltnega večnamenskega igrišča. 
Župan: Igrišče, ki ga sedaj nismo imeli niti za potrebe OŠ, je 
nenazadnje tudi  soodgovornost ministrstva za šolstvo. Tr-
dno smo bili prepričani, da bomo igrišče pod šolo uredili 
že pred dvema letoma po razpisu in izbiri izvajalca. Potem 
pa zagotovljenih sredstev ni bilo od nikoder. A tokrat nam je 
uspelo. Z Nogometno zvezo Slovenije nam je uspelo skleniti 
dogovor, da bomo imeli eno igrišče z umetno travo, drugo 
pa bo prevlečeno s tartanom. Istočasno bodo zgrajeni tudi 
prostori za potrebe igrišča in tribune s približno 500 sede-
ži. Upam, da nam bo uspelo igrišče dokončati do letošnjih 
počitnic.
Občan: O pripravi prostorskega načrta smo v Ob-
čanu že kar nekaj pisali, sedaj pa že nekaj časa o 
tem ni nič slišati.

Župan: Kar se tiče prostorskega plana lahko rečem, da ga je 
v zadnjem mesecu in pol kar nekajkrat pregledal odbor za 
infrastrukturo, plan in finance. Nato je sledil usklajevalni 
sestanek na ministrstvu za kmetijstvo. Pripravljalci so OPN 
dopolnili v skladu s smernicami ministrstva in tako smo ga 
prejšnji teden poslali še na ministrstvo za kmetijstvo, da ga 
pregleda in potrdi ter poda potrebna soglasja.
Občan: Kaj je z nadaljevanjem del na državni 
cesti od GD Destrnik do Gomilc?
Župan: Žal ta vladna koalicija ni naklonjena razvoju pode-
želja, saj nam je za obdobje     2010–2011 v proračunu na 
našem območju vzela kar 2,5 miljonov evrov investicijskega 
denarja. Prepričan sem bil, da bomo s cesto  nadaljevali, saj 
imamo zagotovljena vsa zemljišča. Vendar vse kaže na to, da 
se bo ureditev prenesla v leto 2011 in 2012. Seveda bomo 
naredili vse, kar je v naši moči, da bi z deli nadaljevali, ven-
dar je cesta državna in tu nimamo kaj dosti vpliva.
Občan: Ali nam lahko že kaj konkretnega poveste 
o izgradnji vrtca in doma za starejše?
Župan: Pogovarjamo se z lastnikom, ki je kupil zemljišče 
gospoda Markeža. V najkrajšem možnem času bomo zače-
li s pridobivanjem projektne dokumentacije za vrtec, ki bo 
nekje v višini igrišča. Dogovarjamo se tudi z gospo Roziko 
Markež o prodaji oz. nakupu zemljišča. Seveda pa se morate 
zavedati, da so občinske finance omejene in če bo cena pre-
visoka, bomo pač morali vrtec graditi na manjšem prostoru, 
od nakupa zemljišča gospe Rozike pa odstopiti. Naslednja 
faza je potem projektna dokumentacija in prijava na razpis 
za sofinanciranje.
V lanskem letu smo nakupili nekaj zemljišč. Pogovarjamo 
se tudi z direktorjem doma upokojencev Hrastovec. Seveda 
pa smo tudi mi, kot občina, vezani na spremembe OPN in 
dokler ne bo prostorsko urejeno, tako dolgo ne moremo na-
daljevati z uresničevanjem izgradnje doma upokojencev.
Občan: V najlepšem mesecu praznujemo tudi ob-
činski praznik, kaj želite občankam in občanom 
sporočiti ob letošnjem?
Župan: Letošnji občinski praznik poteka v sklopu prazno-
vanj ob  340-letnici župnije. Seveda želim in sem prepričan, 
da bo tako, kot smo Destrnik razvijali zadnjih 16 let, razvoj 
tekel tudi v prihodnje. Nekateri govorijo o virtualnem ra-
zvoju, a ti ne želijo vedeti, da me to ne skrbi. Veseli pa me 
tistih 99,99 % občank in občanov,  ki so intenzivno vključe-
ni v razvoj, saj lahko vsak posameznik doda k razvoju naše 
občine svoj kamenček v mozaiku, kar je tudi videti. Eden 
ne more nič, vsi skupaj pa lahko premikamo gore.  Res pa 
je, da imamo, tako kot med vsako pšenico, vmes nekaj ple-
vela, in tudi tu je nekaj posameznikov, ki pomagajo na breg 
»žlajfati«. Naj bo teh čim manj. Ostalim pa želim boljše in za-
dovoljno praznovanje svojega praznika in čim hitrejši razvoj 
v naslednjih letih.

Pogovarjala se je: Ksenija Munda
Fotografije: Ksenija Munda
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Program prireditev ob 
občinskem prazniku

Vabimo na hojo po pešpoteh

Turistično društvo Destrnik vabi na hojo po pešpoteh, ki bo 

v soboto, 5. junija 2010, ob 8.00. Zberemo se pred turistič-

nim domom. 

Pohod traja približno 3 ure. Primeren je za vse generacije in 

za tiste, ki ljubijo lepo naravo ter prijetno družbo.

Vljudno vabljeni!

SOBOTA, 22. 5. 2010

ob   8.00: tradicionalni teniški turnir dvojic – 
moški  + 100 let – Tenis klub Destrnik

ob   9.30: kolesarjenje po mejah občine Destrnik 
– zbirališče pred gasilskim  domom v De-
strniku

ob   9.00: prijateljska nogometna tekma – športna 
dvorana OŠ Destrnik-Trnovska vas

ob   10.00: šahovsko srečanje – mala dvorana  Volk-
merjevega doma kulture Destrnik 

ob   15.00: slavnostna seja Občinskega sveta Občine 
Destrnik 

ob   16.30: OSREDNJA PRIREDITEV
– kulturni program
– podelitev priznanj
– otvoritev likovne razstave in fontane

ob   18.00: pogostitev in družabni del – pred gasil-
skim domom v Desencih

            
NEDELJA, 23. 5. 2010

ob   15.00: slavnostna maša v cerkvi sv. Urbana in po 
njej praznovanje 340-letnice župnije

SOBOTA, 5. 6. 2010

ob   8.00: pohod po starih pešpoteh – zbirališče   
pred turističnim domom v Destrniku  

ob   13.00: občinsko prvenstvo v tenisu – moški po-
samezno – Tenis klub Destrnik

            
SOBOTA, 12. 6. 2010

ob   14.00: občinsko prvenstvo v tenisu – ženske po-
samezno – Tenis klub Destrnik

NEDELJA, 13. 6. 2010

ob   8.00: občinsko prvenstvo v tenisu – moški 
pari – Tenis klub Destrnik

 V okviru projekta Pomladni dan nas je v petek, 7. maja 2010, 
obiskal poslanec Evropskega parlamenta, sicer bivši učenec 
naše šole dr. Milan Zver. Udeležil se je okrogle mize z učen-
ci od 6. do 9. razreda. Na zanimiv način nam je predstavil 
Evropsko unijo in njene pomembnejše institucije, dotaknil 
se je nekaterih aktualnih tem,  spregovoril o delu, ki ga opra-
vlja, s spomini pa se je vrnil tudi v svoja osnovnošolska leta. 
Posebno pozornost je namenil položaju Slovenije v EU in  
temeljnim pravicam državljanov, ki se nanašajo na letošnjo 
osrednjo temo kampanje Pomladni dan v Evropi, odgovarjal 
pa je tudi na vprašanja učencev. Najbolj so jih zanimale mo-
žnosti za nadaljevanje šolanja oz. za zaposlitev v drugih dr-
žavah članicah, še posebej pa v evropskih institucijah. Učen-
ci so v svojih vprašanjih med drugim izpostavili okoljske 
probleme, ki bodo vse bolj vplivali na naša življenja, enake 
možnosti za oba spola in skrb za varovanje pravic invalidov, 
izognili pa se niso niti najbolj perečim vprašanjem, kot so 
gospodarska kriza, vključevanje novih držav članic in celo 
ohromitev letalskega prometa zaradi izbruha ognjenika na 
Islandiji. Učenci so z zanimanjem spremljali nastop gosta in 
aktivno sodelovali v pogovoru z njim, izkazali pa so se tudi 
s svojim poznavanjem evropskih tem, za kar jih je dr. Zver 
tudi pohvalil. 
Dogodek sta povezovali učenki Nastja Sluga in Saša Kole-
tnik, z  glasbeno točko pa sta ga popestrila Alex Vrečar in 
Sašo Arnuga. 

Mateja Miklošič

Obiskal nas je evropski 
poslanec dr. Milan Zver
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Občan: Na zadnji seji 
OS Občine Destrnik 
so občinski svetniki 
obravnavali poročilo 
nadzornega sveta pod-
jetja Gradnje Destrnik 
d. o. o  o poslovanju 
podjetja in o dobičku, 
ki je bil ustvarjen, se 
je vnela burna raz-
prava. Ali nam lahko 
iz prve roke poveste, 
zakaj je prišlo do 
dobička?

Miran Čeh: Mislim, da razprava ni bila burna, bila pa je za-
nimiva. Poročilo je bilo podrobno razloženo na seji nadzor-
nega sveta Gradnje Destrnik d. o. o. Nadzorni svet je seveda 
podrobno razlago poročila podal tudi na seji občinskega 
sveta. Rekel bi, da dejansko dobička v podjetju ni. V zaključ-
nem računu je pisalo, da je skupni dobiček nekaj nad 59.300 
evrov, od tega ga je iz leta 2009 nekaj več kot 26.000 evrov, 
ostalo je dobiček iz leta 2008. Če pogledamo zakonodajo, ki 
določa poslovanje družbe, vidimo, da vsi želijo, da bi pod-
jetje poslovalo z dobičkom, ki gre tako ali tako v proračun 
Občine Destrnik, kot lastnika podjetja. Če bi poslovanje 
podjetja pogledali malo natančneje, bi kaj hitro ugotovili, 
da delamo kot skrbni gospodarji, saj skušamo obvladovati 
podjetje z minimalnimi stroški za režijo. Če bi npr. zaposlili 
samo direktorja, bi zanj vključno z vsemi stroški potrebovali 
minimalno okrog 36.000 evrov letno, kar pomeni, da bi že 
poslovali z izgubo. V podjetju namreč nimamo zaposlene-
ga nobenega režijskega delavca, ampak dala v glavni pisarni 
pokrivamo s pomočjo študentskega dela. Osem zaposlenih 
na terenu v trenutni situaciji ne more pokrivati še režije. 
Vendar bomo v prihodnosti morali rešiti tudi ta problem. 
Seveda računamo, da bomo cene obdržali na minimalni rav-
ni.

Občan: Glede na to, da je recesija prizadela tudi 
slovensko gospodarstvo, predvsem gradbeništvo, 
kako se z recesijo spopadate na Gradnjah?
Miran Čeh: Seveda je recesija prizadela mala podjetja in tudi 
mi nismo nobena izjema. Prav zaradi tega si ne upamo na 
novo zaposlovati, saj ko zaposliš ljudi, jih je potrebno za 
opravljeno delo tudi plačati. Nekaj kadra imamo zaposlene-
ga za določen čas, nekaj pa celo preko študentskega dela, 
šele po tehtnem premisleku zaposlujemo na novo. Moram 
se pohvaliti, da podjetje v tem trenutku še ni najelo nobe-
nih kreditov, ne dolgoročnih in tudi ne likvidnostnih. Ob 
tem moram še poudariti, da naše podjetje čaka na plačilo 
svojih del ravno tako dolgo kot ostala podjetja, ki poslujejo 
z Občino Destrnik, nismo nobena izjema.

Občan: Opažamo, da delate na igrišču pod šolo. 
Bodo dela končana do roka?
»Izvedbo programa je omogočilo sofinanciranje Fundacije 
za šport.« Delež sofinanciranja Fundacije za šport znaša 41 
% vrednosti investicije. Projekt »Igrišče pod šolo – faza 2« 
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Intervju z v. d. direktorja podjetja Gradnje Destrnik Miranom Čehom
Dobiček gre v občinski proračun

Igrišče pod šolo

zajema izgradnjo asfaltnega večnamenskega igrišča. 
Miran Čeh: Gradnje Destrnik izvajajo dela na igrišču pod 
šolo kot glavni izvajalec. Računamo in trudimo se, da bi 
dela tudi dokončali v roku. Delamo po 10 ur dnevno. Inve-
stitor – Občina Destrnik je med gradnjo predlagala kar ne-
kaj sprememb, ena takih je tudi manjše igrišče za balinanje. 
S tem bo poskrbljeno tudi za starejšo populacijo, ki se želi 
rekreirati. Upamo, da bo igrišče predano svojemu namenu 
do konca tega šolskega leta. Tako bodo čez poletje že lahko 
tekle aktivnosti na igrišču.

Občan: Opravljate tudi redna vzdrževalna dela 
(npr. krpanje lukenj na cestah, zamenjave luči na 
javni razsvetljavi). Ali nam lahko kaj več poveste 
o problemih, ki se ob tem pojavljajo?
Miran Čeh: Delavci Gradenj Destrnik skrbijo tudi za redno 
vzdrževanje JP in LC. Na Občino Destrnik smo predali tudi 
program vzdrževanja za leto 2010. Ta ima omejena sredstva, 
ki jih lahko namenja vzdrževanju cest. Pri cestni infrastruk-
turi skrbimo, da bi naredili najnujnejše, kot je npr. cesta v 
Svetincih, ki je uničena zaradi plazenja zemljine. Je pa še 
kar nekaj nujnih odsekov, ki jih bomo ne glede na to, ali so 
predvidena sredstva v proračunu, kljub vsemu naredili. Kar 
pa se tiče javne razsvetljave, predlagamo, da se zaradi zmanj-
šanja stroškov vzdrževanja, le-to izvede za več luči skupaj in 
ne za vsako posebej. Pri zamenjavi luči je potrebno temu 
primerno opremiti strojni park. Sicer pa bomo predvidoma 
v juniju oz. najkasneje v juliju začeli z rekonstrukcijo JR v 
Svetincih.

Občan: Dobili pa smo tudi prepotrebno obračališče 
v Svetincih. Ali se je s tem varnost otrok, ki se z 
avtobusom vsak dan vozijo v šolo, kaj povečala?
Miran Čeh: V Svetincih, ki ležijo ob regionalni cesti Ptuj–Le-
nart, je bil prehod otrok čez regionalno cesto brez prehoda 
za pešce zelo tvegan. Zato je Občina Destrnik predlagala 
vsaj začasno rešitev. Tako smo v Svetincih zgradili obračali-
šče, s čimer se je pot avtobusov sicer podaljšala, povečal se 
je tudi strošek prevoza, vendar je to, če upoštevamo varnost 
otrok, zanemarljivo.

Pogovarjala se je: Ksenija Munda
Fotografije: Ksenija Munda
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Občinski svetniki namenili 
2000 evrov za obnovo farne 

cerkve

Sprejem za najboljše 
med najboljšimi

Skupina učencev iz  8. in 9. razreda JVIZ Destrnik-Trnovska 
vas je na letošnjem festivalu Turistične zveze Slovenije 
Turizmu pomaga lastna glava dosegla prestižni uspeh – zlato 
priznanje v vseh kategorijah. 

Mlade turiste na Osnovni šoli vodi profesor Aleš Mardjetko, 
ki zna mlade vzpodbuditi k sodelovanju pri njegovih izvirnih 
idejah. Naslov letošnje teme je bil Moj kraj – moj ponos in 
učenci  so razvili zgodbo Heronia.  Tema ni običajna, ni 
splošno znana in uveljavljena, vendar je razvita in v turizmu 
se prodajajo zgodbe. 

20. aprila pozno popoldan, se je kot blisk razširila novica, 
da se zmagovalci superfinala  vračajo iz Ljubljane. V hipu 
so stekle priprave na sprejem in ob dogovorjeni uri so 
se zbrali; starši in sorodniki učencev, ravnatelj g. Drago 
Skurjeni, g. župan Franc Pukšič, podžupan g. Branko 
Zelenko, predsednik Turističnega društva g. Ivan Hauptman, 
direktor Občinske uprave g. Miran Čeh, predsednik odbora 
za prireditve in svetnik g Janez Irgl, člani upravnega odbora 
Turističnega društva in skupina muzikantov. 
Vladala je prava evforija – glasba, ples, petje, aplavzi, čestit-
ke, nagovori g, Župana, podžupana, ravnatelja in predsedni-
ka Turističnega društva Destrnik, ki je poskrbel, da so se 
»mladi turisti« posladkali s torto.

Projekt Heronia bi moral postati živ, širše prepoznaven in 
Destrnik bo turistično še privlačnejši.

Tekst in fotografije: Kristina Hauptman

Na 18. redni seji je občinske svetnike Bojan Nipič, vodja 
policijskega okoliša PP Ptuj, seznanil s trendi varnostnih 
pojavov na območju občine Destrnik v letu 2009. Povedal je, 
da se je v lanskem letu povečala premoženjska kriminaliteta, 
število prometnih nesreč pa je glede na pretekla leta upadlo, 
s tem pa tudi število mrtvih udeležencev v prometu.

Občinski svetniki so sprejeli novi odlok o priznanjih Obči-
ne Destrnik, po novem lahko društvo kot najvišjo priznanje 
prejme plaketo, posameznik pa naziv častni občan. Zelo do-
brodošel je sprejem pravilnika o podelitvi denarne nagrade 
Občine Destrnik študentom, ki so zaključili dodiplomski ali 
podiplomski študij in zlatim maturantom, kar so nekateri 
svetniki z navdušenjem potrdili. Na seji smo dobili novi ure-
dniški odbor časopisa Občan in seveda tudi novo urednico. 
Na Strmcu pri Destrniku pa so dobili novega predsednika 
VO, to je postal g. Anton Horvat. 
Predsednica nadzornega odbora Olga Sagadin je svetnikom 
podala poročilo o zaključnem računu proračuna za leto 
2009 in predlagala potrditev, saj nadzorni odbor ni ugotovil 
nobenih nepravilnosti. Ob poročilu nadzornega sveta Gra-
denj Destrnik o poslovanju družbe v letu 2009 se je vnela 
burna razprava, saj nekateri svetniki niso razumeli dejstva, 
da je dobiček družbe plod dela delavcev Gradenj, in tega, 
ker nimajo zaposlenih pisarniških delavcev (direktor za svo-
je delo ne prejema plače, tajniška dela pa opravljajo s pomo-
čjo študentskega dela). Dobiček v višini 26.804 evrov, ki so 
ga ustvarili v letu 2009, ostaja nerazporejen za pokrivanje 
morebitne izgube ob gospodarski krizi.
Občinski svetniki pa so bili tudi radodarni in so za obnovo 
Cafutove kapele namenili kritino, za Sevrovo kapelo pa 
neizkoriščenih 200 evrov iz leta 2009. Niso pa pozabili tudi 
na cerkev sv. Urbana, ki se bohoti v novi preobleki, saj so za 
obnovo fasade namenili kar 2000 evrov. 

Besedilo in fotografije: Ksenija Munda
Opravičilo Janezu Kocbeku

V aprilski številki Časopisa Občan je bil objavljen članek z 
naslovom: Obnovljen Čehov križ na Gomili.  
Pri omembi vseh, ki so kakor koli pomagali pri obnovi križa 
in s tem prispevali, da je bil letošnji blagoslov velikonočnih 
jedi pod obnovljenim Čehovim križem še svetejši, pomoto-
ma ni bil omenjen gospod Janez Kocbek. Brez njega, glavne-
ga vodje pri obnovitvenih delih, nam ne bi uspelo. Za napa-
ko se opravičujemo. 

Družina Čeh z Gomile
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V torek, 13. aprila 2010, smo se učenci JVIZ Destrnik-Trno-
vska vas udeležili tekmovanja TPLG (Turizmu pomaga la-
stna glava), ki je potekalo v Mercatorjevem nakupovalnem 
centru SUPERMESTO. 

Turisti« smo se odločili, da bomo letos brez stojnice in malo 
drznejši. Ker je bila letošnja tema MOJ KRAJ – MOJ PONOS 
smo naredili posebno stojnico. Za idejo izdelave stojnice bi 
lahko uporabili katero koli znamenitost v Destrniku, kot so 
npr: obnovljena viničarija, rojstne hiše znanih Slovencev 
(Jakoba Gomilška, Matije Murka, bratov Reš, dr. Potrča ...), 
številne kapele, kužna znamenja, cerkev, ribnike, kmečke 
turizme in turistične kmetije, močvirsko logarico, voja-
ške bunkerje, dobro hrano in pijačo … Številne prireditve 
(kmečke bale, prireditve ob občinskih praznikih), pono-
sni smo pa tudi na dolgo tradicijo šolstva in   gasilstva … 
Kljub vsemu naštetemu smo se odločili za nekaj popol-
noma drugega. Že pred veliko leti se je na tukajšnjem 
ozemlju širila legenda o Atilovem zakladu. To je v naše 
kraje privabilo veliko radovednežev, ki so raziskova-
li gomile in iskali zaklad. Ta legenda je sčasoma utonila 
v pozabo, zato smo se odločili obuditi naš skriti ponos.  
Po pouku smo se dobivali in namesto stojnice izdelali ve-
likansko gomilo, v kateri smo na tekmovanju razstavili 
najdbe iz obdobja antike, se oblekli v rimska oblačila (pe-
plose), pripravljali različne igre in seveda ustvarili ma-
skoto (Harona, antično bajeslovno bitje, ki je umrle duše 
čez reko Stiks prevažal v onostranstvo), zato smo naš pro-
jekt poimenovali HARONIA – PARK ANTIČNIH GOMIL. 
Spet smo se odlično odrezali, saj smo dobi-
li zlata priznanja za sodelovanje, za najboljšo stoj-
nico po izboru komisije in za najboljšo nalogo. 
In prav ta barva priznanj je bila naša vstopnica na državno 
tekmovanje, na katerem smo se 20. aprila 2010  v Mercatorje-
vem nakupovalnem centru v Šiški predstavile skupine s  stoj-
nicami in se potegovale za naslov »najboljši med najboljšimi« 
Naša stojnica je navdušila obiskovalce Mercatorja in 
tudi žirijo. Po nekajmesečnem trudu in vsem napo-
rom smo že drugič zaporedoma zasedli prvo mesto in 
si pribori naslov DRŽAVNIH PRVAKOV v turizmu.  To 
je bil neverjeten občutek in upamo, da bomo na po-
dročju turizma še naprej dosegali takšne rezultate. 

Anja Gabrovec

red dvema letoma je Štefan Samec, član upravnega odbora 
DU Sveti Urban, dal pobudo za pobratenje z DU Andraž pri 
Polzeli. Od ideje do realizacije je bila kratka pot, saj so se 
predstavniki DU Andraž že leta 2008 odzvali vabilu in se 
udeležili občnega zbora. Člane DU Destrnik so povabili na 
obisk in v lanskem letu so ti res organizirali izlet v Polzelo. 
Ogledali so si proizvodnjo nogavic, Polzelo z okolico, 
zbirko starin pri Anki in Ferdinandu Verdelu v Andražu ter 
se povzpeli na goro Oljko. Člani DU Andraž so destrniške 
upokojence pogostili, izmenjali pa so si izkušnje o aktivnostih 
v društvih. Upokojence iz Andraža  so Destrničani povabili 
v Destrnik.
29. aprila je do zadnjega sedeža poln avtobus upokojence 
Andraža pripeljal v Destrnik. Ogledali so si cerkev svetega 
Urbana, viničarijo in  multivizijo o življenju viničarjev nekoč. 
Spoznali so aktivnosti društev, življenje in delo ljudi s tega 
področja ter se popeljali na panoramsko vožnjo, tako da so 
si veduto Destrnika ogledali z vseh strani. V Volkmerjevem 
domu kulture so se srečali z upokojenci iz Destrnika, ki 
so jim pripravili pogostitev, izmenjali pa so tudi darila. 
Iz Destrnika so odšli polni lepih vtisov in izrazili željo po 
ponovnem srečanju.  

Besedilo in fotografije:
Nada Zupanič

Turizmu pomaga lastna glava Srečanje DU Sveti Urban 
– Destrnik in DU Andraž pri 

Polzeli



Občan - 20. maj 20108

Občan

27. aprila 2010 je v organizaciji Turističnega društva Destrnik 
potekalo kolesarjenje. Prireditev se je dobro uveljavila, saj 
se je mnogi kolesarji radi udeležujejo že več let zapored. 
Zjutraj ob 9.00 se je zbralo 30 kolesarjev, med katerimi je bil 
tudi Feliks Rajh  iz Cerkvenjaka, ki  se je pripeljal s kolesom 
častitljive starosti iz svoje muzejske zbirke. Kolesarsko pot 
je predstavil predsednik društva Ivan Hauptman.

Letošnje kolesarjenje je potekalo izpred turističnega doma 
preko Ojstrovca skozi Lisičjak, v Trnovski Vrh in Črmljo 
do Selc. Na tromeji občin Destrnik, Trnovska vas in Lenart 
(na Stražeh) so Nada Zupanič ter Mira in Karmen Pihler 
pripravile prijetno presenečenje na gozdni jasi. 
Okrepčani so kolesarji nadaljevali pot po Jiršovcih in se čez 
Vintarovški Vrh vrnili do turističnega doma. 
Kot je navada, je sledila še pogostitev. Vsi udeleženci so 
prejeli odsevne brezrokavnike, ki jih je prispeval Svet za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Destrnik.

Med udeleženci s Ptuja smo slišali vzpodbuden komentar: 
» Ti turisti so res izvirni. Vsako leto malo drugačna in 
zanimiva kolesarska pot, vedno dobra družba, hrana in 
pijača. Naslednje leto bomo spet prišli.«

Besedilo  in fotografije: Kristina Hauptman

Lunin pohod

28. aprila sta Sonce in Luna stala drug proti drugemu in 
Luna nam je pokazala svoj pravi obraz. Polna luna ali ščip 
vpliva na ljudi, živali in rastline. Takrat je razlika med 
plimo in oseko na morju še večja. V ozračju je več energije, 
prometne nesreče so pogostejše, več je nasilja, pride pa tudi 
do prezgodnjih porodov. Ljudje smo bolj občutljivi in mnogo 
skritih, lepih, pa tudi grdih stvari pride na dan. Srečanja ob 
polni luni so pristnejša, hujšanje ima večje učinke, saj lahko 
odrasel človek izgubi tudi do tri kilograme, stiski rok so 
trdnejši. V poganskih časih so polno luno imenovali lovčev 
mesec, saj je bilo dovolj svetlo, da so lovci hodili na lov tudi 
ponoči. 
Na kolesarjenju v organizaciji Turističnega društva Destrnik 
se je porodila ideja, da bi ob polni luni pripravili tudi pohod. 
Pred turističnim domom se je zbralo več kot 30 pohodnikov, 
ki so se preko Vintarovcev, Lisičjaka in Strmca napotili do 
kmečkega turizma Lovrec. Na poti so se veliko pogovarjali 
in se tako spoznavali, saj je bilo kar nekaj udeležencev tudi 
iz drugih občin. Najmlajši pohodnik je štel le osem let, a je 
začrtano pot z lahkoto premagal. Med pohodniki je bil tudi 
harmonikar, ki je raztegnil svoj meh in slišala se je pesem. 
Na Lovrečevem dvorišču so pohodniki ob polni luni tudi 
zaplesali. 
Polni vtisov, lepih doživetij in svetle noči so sklenili, da bo 
pohod postal tradicionalen. 
Zakaj pa ne? 

Nada Zupanič

Društvo vinogradnikov in sadjarjev osrednje 
Slovenske gorice

Šampion v roke Destrničanu
15. aprila je bilo na Grajeni društveno ocenjevanje vin. 
Petčlanska komisija je skupno ocenila 61 vzorcev, od katerih 
je bilo 36 zlatih, 21 srebrnih, 4 vzorci pa so bili izločeni. 
Povprečna ocena je bila 18,09. Predsednik komisije je bil 
mag. Anton Vodovnik, člani pa Andrej Rebernišek, Terezija 
Meško, Miran Reberc in Zoran Petkoski.
Na podlagi pravilnika o ocenjevanju vin Društva 
vinogradnikov osrednje Slovenske gorice in doseženih 
rezultatov ocenjevanja so naziv šampiona v kategoriji suhih 
vin prejeli Vinogradništvo Rebernišek iz Mestnega Vrha 
– za sivi pinot (letnik 2009), v kategoriji vin z ostankom 
sladkorja pa Franc Brenčič iz Vintarovcev – za sauvignon 
(letnik 2009).
Vinogradniki iz Destrnika so prejeli 8 zlatih priznanj, in 
sicer: Ivan Hauptman – 2, vinogradništvo Lacko &  Kolar 
– 2,  po eno pa Ivan Požegar, Marjan Zelenik, Ivan Slukan ter 
Marjan Lovrec. Srebrna priznanja s področja Destrnika so 
romala v roke: Nadi Zupanič – 2 priznanji, Marjanu Lovrecu 
in Jožetu Pohariču. 
Slovesna podelitev priznanj je bila 8. maja na ptujskem 
gradu. Udeleženci prireditve so pokušali ocenjena vina in 
izmenjavali izkušnje s področja kletarjenja.

Besedilo in fotografije: 
Nada Zupanič  

Rekreativno kolesarjenje 2010
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Nekaj o svojem poklicu, s katerim se ukvarja že celih 15 let, 
nam je izdala gospa Smiljana Černezel Hrastar. 
KAJ STE PO POKLICU?  NAM LAHKO 
POVESTE, KAJ JE VAŠA NALOGA V SLUŽBI?
Sem sociologinja, zaposlena sem kot svetovalka na zavodu 
za zaposlovanje. Moja naloga je svetovanje tistim, ki bi se 
radi ponovno vključili v izobraževanje, usklajevanje dela, 
vodenje sodelavcev, sodelovanje z delodajalci, z izvajalci 
izobraževalnih programov, izvajalci programov za invalide, 
organiziranje sestankov, priprava informacij za medije …     
KAJ VAS JE NAVDUŠILO ZA TO DELO?
Delo z ljudmi, jim svetovati, usmerjati, jim pomagati, da se 
organizirajo, jih motivirati …
ALI STE RADI HODILI V ŠOLO, KATERE 
PREDMETE STE IMELI NAJRAJE IN KATERIH 
SPLOH MISTE MARALI? VAM V TEM POKLICU 
VSI PRIDEJO PRAV? 
Ja, zelo rada sem hodila v šolo. Rada sem imela likovno 
vzgojo, slovenščino, športno vzgojo  in družboslovne pred-
mete – sociologijo, psihologijo, nisem pa marala matema-
tike in fizike…Nikoli nisem marala matematike, ko pa sem 
dobila to službo, sem se morala z njo veliko ukvarjati, a mi 
je bilo v veselje, ker mi je delo všeč. Drugače pa mi pride 
prav večina znanj.
ALI BI V SVOJEM POKLICU KAJ SPREMENILI?
Z vsakdanjim delom se trudim spreminjati stvari, za katere 
vidim, da so dobre zame in sodelavce.
VAS SLUŽBA OVIRA V PROSTEM ČASU? KAJ 
RADI DELATE, KO IMATE ČAS?
Včasih me malo ovira, ampak se potem potrudim poiskati 
rešitev. Že dolgo nisem imela prostega časa (HAHAHAHA ). 
Drugače pa rada rišem, berem, pišem …
SODELUJETE TUDI PRI SREČANJIH MLADIH 
RAZISKOVALCEV, KAJ VAS JE NAVDUŠILO ZA TO?
Navdušilo me je delo z mladimi, ki so spontani, iskreni in 
neposredni.
ALI VAS DRUŽINA PODPIRA PRI TEM?  
Ja en mi stol drži (HAHAHA)                                                    
Mislim, da me podpira.
KAJ JE VAŠE VODILO V ŽIVLJENJU?  
Moraš si dovoliti spremembe in se spreminjati.
KAJ BI SVETOVALI NAM, MLADIM? 
Da sledite svojim interesom, željam in sanjam.   
 

Eva Hrastar

31. srečanje likovnikov v 
Destrniku

V soboto, 17. aprila 2010,  je potekalo 31. srečanje likovnikov,  

ki  ga je organizirala OŠ Destrnik-Trnovska vas v sodelovanju 

z Občino Destrnik. Srečanje je potekalo na dan akcije  

OČISTIMO SLOVENIJO V ENEM DNEVU. Gospod Ervin 

Kralj, ki ima vlogo strokovnega vodje, je predlagal, da bi 

lahko izkoristili tematiko likovnih del, povezano  s čistilno 

akcijo.  Med likovnimi udeleženci iz Maribor in Ptuja 

ter okolice velja omeniti dolgoletne udeležence Branka 

Gajšta, Nado Zidarič, Draga Kopšeta, Martino Golja, Draga 

Božičnika, Marijo Gregorc, Jožeta Foltina in mnoge druge. 

Skupaj se je srečanja udeležilo 31 udeležencev – likovnih 

ustvarjalcev. 

Likovnike sta zjutraj pozdravila ravnatelj zavoda mag. Drago 

Skurjeni in župan Občine Destrnik  gospod Franc Pukšič, 

ki je med drugim poudaril pomembnost likovnih srečanj in 

njihov prispevek k prepoznavnosti Destrnika. 

Na vabilo Občine Destrnik, ki je organizirala čistilno 

akcijo, so se udeleženci pred gasilskim domom v Destrniku 

okrepčali z malico.  

V zelo lepem sončnem dnevu so likovniki ustvarjali še pozno 

v popoldan.  Likovna dela, ki so jih udeleženci ustvarili na 

srečanju, bodo razstavljena ob občinskem prazniku  – v 

drugi polovici maja 2010.

mag. Drago Skurjeni

Je lahko ta poklic zanimiv
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1. ODLOK o določitvi volilnih enot za volitve članov v 
občinski svet Občine Destrnik in za volitve župana Občine 
Destrnik

2. SKLEP o imenovanju občinske volilne komisije Občine 
Destrnik

3. SKLEP O RAZŠIRITVI IZ TREH NA ŠTIRI SKUPINE 
OTROK V VRTCU
4. SKLEP O OBLIKOVANJU EKONOMSKE CENE VRTCA 

5. SKLEP O OCENI IZVAJANJA OBČINSKEGA PROGRAMA 
VARNOSTI OBČINE DESTRNIK V LETU 2009  

6. SKLEP O POTRDITVI NOVELACIJE 1 OBČINSKEGA 
PROGRAMA VARNOSTI  OBČINE DESTRNIK  

7. SKLEP o soglasju k ceni za odjem plina po plinovodni 
mreži v občini Destrnik podjetju Istrabenz plini d. o. o.

1.

Na podlagi 19. in 20. člena Zakona o lokalnih volitvah (Ura-
dni list RS, št. 94/07 – UPB3 in 45/08) ter na podlagi 15. 
člena Statuta Občine Destrnik (Uradni vestnik Občine De-
strnik, št. 10/05) je Občinski svet Občine Destrnik na svoji 
19. redni seji, dne 13. 5. 2010 sprejel

O D L O K
o določitvi volilnih enot za volitve članov v 

občinski svet Občine Destrnik
in za volitve župana Občine Destrnik

1. člen

S tem odlokom se določijo volilne enote za volitve v Občin-
ski svet Občine Destrnik. Območje občine obsega Občino 
Destrnik, kot jo določa Zakon o ustanovitvi občin ter dolo-
čitvi njihovih območij.
Občinski svet šteje 11 članov.
Člani občinskega sveta se volijo po večinskem volilnem sis-
temu.

2. člen

Za območje Občine Destrnik se za volitve članov občinske-
ga sveta določijo štiri volilne enote, v kateri se skupno voli 
enajst članov občinskega sveta.
Volilne enote so oblikovane tako, da se en član občinskega 
sveta voli na približno enako število prebivalcev. V treh vo-
lilnih enotah se volijo trije , v eni volilni enoti se volita dva 
člana.

3. člen

Za volitve članov občinskega sveta so določijo štiri volilne 
enote in sicer:
1. volilna enota obsega naselja: Destrnik, Janežovski Vrh, 
Placar. V tej volilni enoti se voli 3 člane občinskega sveta;

2. volilna enota obsega naselja: Ločki Vrh, Vintarovci. V tej 
volilni enoti se voli 2 člana občinskega sveta;
3. volilna enota obsega naselja: Drstelja, Gomila, Janežovci, 
Jiršovci, Strmec pri Destrniku. V tej volilni enoti se voli 3 
člane občinskega sveta;
4. volilna enota obsega naselja: Desenci, Dolič, Gomilci, Le-
vanjci, Svetinci, Zasadi, Zgornji Velovlek. V tej volilni enoti 
se voli 3 člane občinskega sveta.

4. člen

Župan  Občine Destrnik se voli po večinskem volilnem sis-
temu. Volilna enota  za volitve župana je opredeljeno obmo-
čje celotne Občine Destrnik.

5. člen

Z uveljavitvijo tega odloka preneha veljati Odlok o določi-
tvi volilnih enot v Občini Destrnik (Uradni vestnik Občine 
Destrnik, št. 6/2002).

6. člen

Ta odlok začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem 
vestniku Občine Destrnik.

Št. 900-11/2010-19R-2/4
Datum: 13. 5. 2010

Župan Občine Destrnik:
Franc PUKŠIČ, univ. dipl. ing. el.

2.

Na podlagi 38. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/2007 – UPB3 in 45/2008) in 15. člena Statu-
ta Občine Destrnik (Uradni vestnik Občine Destrnik, št. 
10/2005) je Občinski svet Občine Destrnik, na 19. redni 
seji, dne 13. 5. 2010 sprejel
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S  K  L  E  P
o imenovanju občinske volilne komisije

Občine Destrnik

1. člen

V občinsko volilno komisijo Občine Destrnik se imenujejo:

1. za predsednika: Boris BAJEC, stanujoč Dolič 43a, 2253 
Destrnik,

2. za namestnika predsednika: Dušanka MOHORIČ, stanu-
joča Levanjci 5, 2253 Destrnik,

3. za člana: Anton KOVAČEC, stanujoč Janežovski Vrh 37a, 
2253 Destrnik,

4. za namestnika člana: Damjan ŽERJAV, stanujoč Jiršovci 
20a, 2253 Destrnik,

5. za člana: Marjan LOVREC, stanujoč Jiršovci 24, 2253 De-
strnik,

6.za namestnika člana: Suzana Lara KRAUSE, stanujoča Do-
lič 42, 2253 Destrnik,

7. za člana: Sonja MAHORIČ, stanujoča Gomilci 4, 2253 De-
strnik,

8. za namestnika člana: Metka KAJZER, stanujoča Janežo-
vski Vrh 39, 2253 Destrnik.

2. člen

Mandatna doba članov komisije traja 4 leta od dneva pričet-
ka veljave sklepa o imenovanju.

Občinska volilna komisija ima sedež na naslovu Občine De-
strnik, Vintarovci 50, 2253 Destrnik.

3. člen

Z dnem uveljavitve tega sklepa preneha mandat dosedanji 
sestavi Občinske volilne komisije, ki je bila imenovana s 
Sklepom o imenovanju Občinske volilne komisije Občine 
Destrnik, št. 032-01-14/2002-28R-10/9 z dne 23. 9. 2002 in 
032-60/2006-29R-3/4 z dne 11. 9. 2006.

4. člen

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem 
vestniku Občine Destrnik.

Št.: 900-11/2010-19R-3/6
Datum: 13. 5. 2010
       

Župan Občine Destrnik
Franc Pukšič, univ. dipl. ing. el.

3.  

V skladu s 15. členom Statuta Občine Destrnik (Uradni ve-
stnik Občine Destrnik , št. 10/05) je Občinski svet Občine 
Destrnik  na 19. redni seji, dne 13. 5. 2010 sprejel 

SKLEP O RAZŠIRITVI IZ TREH NA ŠTIRI 
SKUPINE OTROK V VRTCU

Občinski svet Občine Destrnik v skladu z  Pravilnikom o 
normativih in kadrovskih pogojih za opravljanje dejavnosti 
predšolske vzgoje (Uradni list RS, št. 75/05 s spremembami 
in dopolnitvami) sprejme sklep, da se od 1. 9. 2010 dalje v 
skladu z normativi oblikuje četrta skupina otrok.

Štev.: 900-11/2010-19R-7/9
Datum: 13. 5. 2010

Župan Občine Destrnik:
Franc PUKŠIČ, univ. dipl. ing. el.

4.

V skladu z 31. členom Zakona o vrtcih (Ur. l. RS, št. 12/96) in 
na podlagi 6. točke 6. člena Statuta Občine Destrnik (Uradni 
vestnik Občine Destrnik, št. 10/05) je Občinski svet Občine 
Destrnik  na 19. redni seji dne 13. 5. 2010 sprejel naslednji

SKLEP O OBLIKOVANJU EKONOMSKE 
CENE VRTCA 

Na predlog Sveta zavoda JVIZ OSNOVNA ŠOLA DESTRNIK-
TRNOVSKA VAS Občinski svet Občine Destrnik sprejme 
ekonomsko ceno vrtca za: 

-prva starostna skupina:                               366,60 EUR
-kombinirana in heterogena skupina:                  350,41 EUR
-druga starostna:                                      313,45 EUR.

Ekonomska cena vrtca velja od 1. 9. 2010 dalje. 

Štev.:  900-11/2010-19R-7/10
Datum: 13. 5. 2010

Župan Občine Destrnik:
Franc PUKŠIČ, univ. dipl .ing. el.

5.

Na podlagi 15. člena Statuta občine Destrnik (Uradni ve-
stnik občine Destrnik, št. 10/05 ) in   tretjega odstavka 6. 
člena Zakona o občinskem redarstvu (Uradni list RS, št. 
139/06, ZORed) je Občinski svet občine Destrnik na 19. seji 
dne 13. 5. 2010 sprejel naslednji

SKLEP O OCENI IZVAJANJA 
OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI OBČI-

NE DESTRNIK V LETU 2009  

1.
Občinski svet Občine Destrnik ocenjuje, da so bili doseženi 
zastavljeni cilji Občinskega programa varnosti Občine De-
strnik za leto 2009.

2.
Na podlagi ocene aktualnih varnostnih razmer v Občini 
Destrnik je potrebno Občinski program varnosti Občine 
Destrnik ustrezno novelirati.

3.
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Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem 
vestniku Občine Destrnik.

Številka: 900-11/2010-19R-5/7
Datum:  13. 5. 2010
                                                                                                  

Župan občine Destrnik
Franc PUKŠIČ, univ. dipl. ing. el.

                                                   

6.
                                  
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Destrnik (Uradni ve-
stnik Občine Destrnik, št. 10/05 ) in prvega odstavka 6. 
člena Zakona o občinskem redarstvu (Uradni list RS, št. 
139/06) je Občinski svet Občine Destrnik na 19. seji dne 
13. 5. 2010 sprejel naslednji

SKLEP O POTRDITVI
NOVELACIJE 1 OBČINSKEGA PROGRAMA 

VARNOSTI  OBČINE DESTRNIK  

1.
Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Novelacijo 1 Občin-
skega programa varnosti Občine Destrnik.

2.
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem 
vestniku Občine Destrnik.

Številka: 900-11/2010-19R-6/8
Datum:  13. 5. 2010

Župan Občine Destrnik:
Franc PUKŠIČ, univ. dipl. ing. el.

         

7.

Na podlagi 10. člena  Pogodbe o koncesiji, št. 528/99, z dne 
1. 10. 1999, za izgradnjo in upravljanje krajevnega omrežja 
za distribucijo in oskrbo z utekočinjenim naftnim plinom 
v občini Destrnik in v skladu z 29. členom Statuta Občine 
Destrnik (Uradni vestnik Občine Destrnik, št. 10/05) izdaja 
župan Občine Destrnik naslednji

SKLEP
o soglasju k ceni za odjem plina po plinovodni 

mreži v občini Destrnik 
podjetju Istrabenz plini d. o. o.

1.  Občina Destrnik daje soglasje k ceni za odjem plina po 
plinovodni mreži v občini 
Destrnik podjetju Istrabenz plini d. o. o., in sicer v naslednji 
višini:
Cena je oblikovana po 10. členu pogodbe in znaša:
- nabavna cena plina fco Destrnik                630,3182  EUR/t
- kalo 5%                                                                31,5159  EUR/t
- marža                                                               129,9186  EUR/t
0,0810 EUR/kg + inflacija - od podpisa pogodbedo 1. 
9.2008
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
SKUPAJ:                                                                   791,7527  EUR/t  
ali Skupaj - plinasta faza                                  1,9477  EUR/m2

Potrjuje se prodajna cena plina v višini 1,9477 EUR/m2. V 
ceno nista vključena taksa za obremenjevanje okolja s CO2 
(ekološka taksa) v višini 0,0885 EUR m/2 in davek na doda-
no vrednost v višini 20%.
Diferenčne cene, glede na odjem (kategorije A do G iz 22. 
člena Pravilnika o priključku in dobavi plina št. 528/99), 
zaenkrat ne bomo oblikovali. Vsi porabniki bodo imeli ena-
ko ceno.
Potrjujeta se ceni najema plinomera v višini 1,04 EUR/mes. 
in vzdrževanja ter servisiranja plinomera 1,04 EUR/mes. 
Davek na dodano vrednost ni vključen v ceno.

2.  Ta sklep začne veljati takoj.  Objavi se v Uradnem glasilu 
občine, cene pa se  
pričnejo uporabljati od  1. 5. 2010. 
Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati sklep o soglasju k 
ceni za odjem plina po plinovodni mreži v občini Destrnik 
podjetju Istrabenz plini d.o.o.,  št. 354-2/2010-4, z dne 14. 
4. 2010.

Štev.:    354-2/2010-5
Datum: 11. 5. 2010

Župan Občine Destrnik:
Franc PUKŠIČ, univ. dipl. ing. el.

Uradni vestnik 5/2010
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Mladi iščemo svobodo. To seveda ne pomeni, da 

delamo, kar želimo, ampak tudi odgovornost. Ko 

znamo prevzeti svojo odgovornost, smo svobodni. 

Včasih  so  najstniki v težavah in jim starši nudijo 

pomoč, a jo ti pogosto zavrnejo. Nekateri celo za-

bredejo v mamila ali emo-kulturo. Mladi radi išče-

mo nove prijatelje, iščemo stvari, ki nas zanimajo 

in so nam všeč. Najsrečnejši bi bili, če bi bili v šoli 

uspešni, če bi imeli potem dobre službe, lepo sta-

novanje, velike družine. Ampak včasih se ne zave-

damo, da brez učenja ne bo lepega življenja. Veliko-

krat se ne zavedamo, kaj počnemo. 

Mladi imamo veliko želja in ciljev. Na živce pa nam 

gre, ko v to posegajo starši. Jezimo se, kadar nam 

česa ne dovolijo, če nas okregajo ali kaznujejo, če-

prav nam želijo samo najboljše. 

Zavedati bi se morali, da so starši naredili veliko za 

nas in jim moramo to nekako poplačati.  Življenje 

je polno presenečenj, padcev … Na napakah se mar-

sikaj naučimo. Najbolj si želimo svobode. Starši so 

lahko srečni, da nas imajo, saj bi brez nas bilo življe-

nje pusto.

Anja Fladung, 7. a

Na mladih svet stoji
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Naravoslovni dan - dvoživke
V torek, 17. aprila, je na šoli OŠ Destrnik-Trnovska vas pote-
kal naravoslovni dan. Učence 8. razredov je obiskala člani-
ca Društva za proučevanje dvoživk in plazilcev gospa Anja 
Breg ter jim predstavila dvoživke.
Učenci so na delavnicah spoznali različne vrste dvoživk 
(močerad, pupek, krastača, rosnica ...), seznanili so se z nji-
hovim življenjem, z okoljem, v katerem živijo, s selitvami, 
prehranjevanjem in z razmnoževanjem ter dejavniki, ki jih 
ogrožajo. Članica društva Anja jim je povedala, da je v Slove-
niji vseh 19 živečih vrst ogroženih in zavarovanih, zato jih v 
njihovem naravnem okolju ne smemo vznemirjati, loviti ali 
pobijati. Velikokrat društva organizirajo akcije prenašanja 
dvoživk čez cesto.
Spoznali so pomen dvoživk v ekosistemih in izvedeli, da o 
njih še vedno kroži veliko napačnih predsodkov (npr. da so 
strupene za ljudi, da te ugriznejo, da te žabe poškropijo s 
strupom in podobno).
Anja je poučila učence, da so žabe brezrepe in pupki ter 
močeradi repate dvoživke, ki imajo vlažno kožo, zato so si 
morali navlažiti roke, preden so jih prijeli v roke.
Opazili so, da je imel pupek, ki ga je prinesla Anja, namesto 
štirih le tri noge, in ugotovili, da so samci dvoživk manjši 
od samic. 
Največ zanimanja sta pritegnila močerad s svojo značilno 
rumeno in črno kožo ter večini ljudem neznani pupek, ki je 
pogost prebivalec naših gozdov. O močeradu krožijo različ-
ne vraže (da je njegova koža strupena ...).
Naravoslovni dan je bil za učence zelo poučen in zanimiv, 
ker je omogočal, da so učenci živali, o katerih sicer že kar 
nekaj vedo, videli v živo, opazovali njihovo obnašanje in se 
jih dotikali. Predvsem je minil v znamenju sprejemanja malo 
drugačnih živali, ki živijo z nami ali v naši bližnji okolici. 
Še za konec … Zapomnite si: če se žabe naselijo v naši bližini,  
nam sporočajo, da živimo v zdravem okolju, če se odselijo, 
pa verjetno z našim okoljem nekaj ni v redu.                           
                               

Jasmina Caf, prof. biologije in kemije

Praznovanje prvega maja je že dolgoletna tradicija, nabita 
s simboli, ki stojijo za njo. Od praznika dela, ki ima svoj iz-
vor v Chicagu, ko so delavci leta 1886 zahtevali osemurni 
delovnik, pa vse do prastarega praznovanja rasti, plodnosti 
in zelenja, je danes majski dan, kot so mu rekli včasih, tudi 
priložnost za druženje ter prenašanje običajev na mlade. 
In prav slednje je bil glavni povod prebivalcev Svetincev, 
ki so se na predpraznični dan popoldan zbrali v Svetinški 
dolini, kot ji sami pravijo, in drugo leto zapored postavili 
majsko drevo ali mlaj, nekoliko kasneje, ko je padel mrak, 
pa zakurili še kres. Zamisel za praznovanje je bila skupna, 
tako kot je bila skupna tudi organizacija praznovanja, ki je 
razen omenjenega mlaja in kresa obsegala  tudi žar, krapec, 
domače vino, harmoniko ter seveda veliko dobre volje. Da 
bo tradicija res šla naprej, zagotavljajo tudi mlajši vaščani, ki 
so se udeležili praznovanja.
Majsko drevo bo v Svetincih stalo, kot je že v navadi, ves 
mesec. Podrli ga bodo na zadnji majski dan, ko bodo med 
drugim blagoslovili obnovljeno kapelico, s tem pa poskuša-
li dokazati, da se prijetno lahko združi s koristnim. 

T. U.

Zadnji dan v aprilu je bil v znamenju postavljanja majskih 
dreves. Že deseto leto smo se zbrali domačini vasi Jiršovci in 
Strmec pri Destrniku ter s skupnimi močmi postavili maj-
sko drevo na eni izmed najvišjih točk v občini Destrnik.
Kot je že običajno, tudi letos ni manjkalo dobre volje, dobre 
kapljice in prijetnih občutkov. Letos je smreko, visoko 28 
metrov, prispeval Branko Kocmut, z zelenim obročem pa so 
jo polepšali pri Samčevih. 

Besedilo in fotografija:
Lidija Samec

Mlaj, kres in dobra volja 
v Svetincih

Majsko drevo tudi v Jiršovcih
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Turistično društvo Ptuj je 8. marca 2010 organiziralo prire-
ditev Spoznavajmo države EU, ki je potekala na trgu pred 
mestno hišo. K sodelovanju so povabili šole s ptujskega po-
dročja. Vsaka si je izbrala državo in jo predstavila na stojnici 
ter s kratkim kulturnim  programom. 
Izbrala sem Nizozemsko in povabila učence k sodelovanju. 
Pripravljenost za raziskovanje značilnosti Nizozemske so 
pokazali in projekt tudi izpeljali do konca Larisa Ziško, Luci-
ja Kuhar, Barbara Petrovič ter Primož Prigl.
Pridno smo načrtovali, raziskovali, zbirali, šivali … Ugotovili 
smo, da so najbolj tipična značilnost Nizozemske polder-
ji, zato smo kot rdečo nit naše predstavitve izbrali polder, 
značilnosti življenja in dela na njem. Za tiste, ki mogoče ne 
vedo, kaj je polder, naj pojasnim, da je to oblika nizozemske 
pokrajine, ki  so jo oblikovali Nizozemci sami, saj so kopno 
površino dobili tako, da so izsušili morje. Ta pokrajina leži 
za velikimi nasipi, ki so jih zgradili za varovanje pridobljene 
zemlje pred morjem.
Naš polder je bil izdelan iz lesa. Po vodnih kanalih so med 
zelenimi travniki plavale ladjice. Na njivo smo posadili tuli-
pane. Na drugem travniku smo razstavili njihovo značilno 
obuvalo –  cokle. Na tretjega smo postavili košaro s prospek-
tom v obliki tulipana , ki so ga z veseljem s seboj odnesli  
številni obiskovalci naše stojnice. Postavili smo tudi mline 
na veter. Obiskovalci so lahko poskusili znamenita nizozem-
ska sira – edamec in gaudo. Pred stojnico smo postavili šti-
ri podstavke, poslikane v starih vzorcih modre barve, ki so 
značilni za mesto Delfi. Iz podstavkov so rasli tulipani. Na 
vsakem je bila upodobljena ena znamenitost: zemljevid Ni-
zozemske z zastavo, znamenita Rembrandtova slika Nočna 
straža, cokli, sir, mesto Amsterdam in cvetoča polja tulipa-
nov. 
Lucija se je prelevila v  pravo Nizozemko. Oblekla se je v 
nizozemsko narodno nošo: črtasto dolgo krilo, črno bluzo 
in črni predpasnik, na belih všitkih sta bila poslikana s tuli-
pani, na glavi je imela čipkasto čepico, na nogah pa velike 
cokle. S Primožem – Bartjejem, velikim ljubiteljem nogome-
tnega kluba Ajax, sta predstavila svojo domovino.
Z občudovanjem smo si ogledali tudi druge stojnice in v 
Evroparku  spustili v zrak balone. Po končani prireditvi smo 
si privoščili še sladoled in tako zaključili čudovit dopoldan.

Ivanka Kramberger

Spoznavajmo države EU
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Zopet smo dosegli nekaj odmevnih športnih rezultatov, zato 
je prav, da vas seznanimo z njimi.
Učenci 3. in 4. razredov so se v okviru snemanja TV oddaje 
Žogarija udeležili tekmovanja v igri nogometa 3 na 3 ter v 
spretnostnih igrah. Na prireditvi na Mestnem trgu na Ptuju 
smo pred številnim občinstvom pustili velik pečat in v igri 
nogometa med 14 ekipami osvojili  3. mesto. Ekipo so sesta-
vljali: Miha Kokol, Kristijan Murko in Žan Čuš.
V petek, 16. aprila, je učenec Filip Farazin sodeloval na dr-
žavnem prvenstvu v plavanju. V kranjskem bazenu je v ka-
tegoriji invalidov na vozičku dosegel  3. mesto. V njegovi 
kategoriji je tekmovalo 7 otrok, preplavati pa so morali 50 
m prosto.
Ekipa dečkov 6. in 7. razredov je na medobčinskem tekmo-
vanju v odbojki v Juršincih osvojila 1. mesto. S to odmevno 
zmago so si priigrali sodelovanje na področnem tekmova-
nju, ki bo maja na naši šoli.
22. aprila se je združena ekipa dečkov in deklic udeležila 
medobčinskega tekmovanja v krosu. V organizaciji OŠ Cir-
kulane – Zavrč, ki je tekmovanje tudi vodila, se je 26 naših 
učencev spoprijelo z vrstniki iz desetih šol. 
Odmevni zmagi sta dosegla Sergej Polanec in Špela Petro-
vič, drugo mesto pa Ines Selinšek.
Dečki so skupno v vseh kategorijah osvojili tretje mesto, de-
klice 9. razredov pa skupno prvo mesto.
  

Športni pedagogi OŠ Destrnik-Trnovska vas

Šport na OŠ Destrnik-Trnovska vas
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V naši občini teče (skozi obljube, prepričevanja, prelaganja 
krivde, analize in inventure našega občinskega vrha) na-
videzno mirno volilno leto. Pa je nekatere iz idilične zasa-
njanosti prebudil članek v Štajerskem Tedniku, v katerem 
smo lahko prebrali, da se je na seji Občinskega sveta Občine 
Destrnik tako rekoč zgodil čudež: člani občinskega sveta so 
začeli zahtevati odgovore in pojasnila za sprejem sklepov. 
Čeprav »ena lastovka še ne prinese pomladi«, pa se vendarle 
moramo veseliti tega »prebujenja«, saj nam siceršnji  navide-
zen mir in brezpogojna enoumna simbioza med vodilnim(a) 
na občini in občinskim svetom še ne daje zagotovila, da nas 
ni treba skrbeti za resnično stanje v občini. Župan, neva-
jen konstruktivne razprave, le-to s ciničnim tonom imenuje 
»kreganje«, a to je le še en dokaz o njegovem načinu razume-
vanja kulture komunikacije z drugače mislečimi. Ne v mo-
nologih, v katerih je vajen poslušati in občudovati le svoj la-
stni glas, temveč v konstruktivnih debatah se iščejo (pa tudi 
najdejo) najboljše rešitve določene problematike. V zvezi z 
javnim občinskim podjetjem Gradnje nas zanima naslednje: 
kako lahko javno podjetje ustanovitelja, ki 90 % svojih stori-
tev opravi za taistega ustanovitelja, ustvari dobiček? Je do-
biček rezultat 10 % dela za druge naročnike? Je to predrago 
delo, ki ga kot edini izvajalec opravi za ustanovitelja – zase? 
Je to goljufanje in neracionalna poraba občinskega denarja? 
Ali je rezultat odličnega vodenja podjetja? 
Podjetje vodi in z njim upravlja vršilec dolžnosti direktorja, 
ki je hkrati tudi direktor občinske uprave. V eni osebi torej 
združuje: načrtovalca, naročnika, izvajalca, izdajatelja raču-
na, plačnika, nadzornika, gospodarnega porabnika občin-
skega proračuna in še kaj. Kot direktor občinske uprave je 
strokovni organ občine, ki pripravlja predloge in tehnične 
zahteve za izvedbo del na terenu. Delo ovrednoti in izda na-
ročilo, ki ga pošlje na občinsko javno podjetje Gradnje, kjer 
ga sam (!) sprejme, saj je tudi v. d. direktorja tega podjetja. 
S sprejemom naročila se prelevi v podjetnika, katerega cilj 
je dobiček. Opravi delo in izda račun. Pričakovali bi poce-
ni opravljeno storitev, a temu verjetno ni tako, saj postavke 
niso preverjene z razpisi za najugodnejšega izvajalca. Raz-
pisov pa ni, ker je podjetje  ustanovljeno z namenom, da 
za občino opravlja poceni in kakovostno delo. Eno so želje 
občine (ugodne cene), drugo pa podjetja (dobiček). Od tod 
je verjetno posledično nastal dobiček za javno občinsko (!) 
podjetje in neracionalna poraba za občino. Vsem v razmi-
slek: je primerna združljivost obeh vlog občinskega funkci-
onarja, ki se mora v vlogi direktorja občinske uprave vesti 
racionalno, kot dober gospodar z občinskimi finančnimi 
sredstvi, hkrati pa biti odličen podjetnik kot v. d. direktorja 
občinskega podjetja. Direktor občinske uprave je na občini 
zaposlen za poln delovni čas, pojavi pa se vprašanje, kdaj 
potem opravlja delo v. d. direktorja javnega podjetja. In če-
prav zanemarimo dejstvo, da nihče ne more biti na dveh 
mestih hkrati, pa je resnica tudi to, da je vsako delo plačano 
na tak ali drugačen način.
Trditve, ki jih je v Štajerskem Tedniku glede dobička nanizal 
župan, ne zdržijo in so brez utemeljenih argumentov. Plača 
ne more biti edini vir dobička in opravičilo, zakaj se ne za-
posli človeka na delovno mesto direktorja podjetja.  Z raz-
družitvijo funkcij na dve osebi bi postalo poslovanje javnega 
občinskega podjetja preglednejše, storitve boljše, morda ce-
nejše in brez grenkega priokusa pri prikazovanju dobička. 
Čeprav bo dobiček najverjetneje ostal v javnem podjetju, 

Četrtina prebivalcev Slovenije se je udeležila vseslovenske 
čistilne akcije. To je odličen uspeh mobilizacije državljanov, 
ki jim ni vseeno za okolje, v katerem živimo. Dobra udeležba 
na akciji je bila tudi v naši občini. Podžupan je pozval obča-
ne na akcijo, kakršno v občini izvajamo že vrsto let. Rezultati 
vsakoletne čistilne akcije se kažejo na vsakem koraku, ko se 
sprehodimo po cestah,  pešpoteh, travnikih in gozdovih po 
občini. Akcija nas vse združuje. Nikoli – do letošnje čistilne 
akcije – ni bilo pomembno, kateri politični opciji pripadajo 
udeleženci. Predvidevam, da tudi podžupan ni vedel, da se 
bo zaključek čistilne akcije sprevrgel v predvolilno kampa-
njo SLS. Na pogostitvi ob zaključku dela so pripadniki SLS 
posiljevali udeležence s promocijskim materialom stranke 
(majice in kape z logotipi politične stranke SLS), ki je s pre-
stopom župana vanjo morebiti postala uradna občinska po-
litična stranka. Pripadniki SLS ste bili morda prepričani, da 
vas ne bomo spregledali. Vaše početje je bilo zelo nizkotno 
in neprimerno. Zavestno ste nas izkoristili za svojo promo-
cijo. To trditev potrjuje prisotnost župana, ki se je zadovolj-
no nasmihal občanom, ki so vzeli in nosili kape ter majice 
SLS. Res je, da ima vsak pravico pripadati kateri koli politič-
ni stranki. Nihče pa nima pravice na vsiljiv in neciviliziran 
način vsedržavne ali bolje vseobčinske akcije sprevračati 
v svojo prid in tako ustvarjati sliko, da so po občini čistili 
samo pripadniki njihove politične opcije, v tem primeru 
SLS. Župan s svojo novo politično stranko budno pazi, da 
katera, njemu nasprotna politična opcija, ne bi ogrozila nje-
govega položaja s predčasno promocijo za lokalne volitve v 
jeseni. Prav pa bi bilo, da tudi v SLS pazite na to, in nam ne 
kažete, da to za vas ne velja. Župan pa, kot predstavnik vseh 
občanov nastopajte v interesu vseh, ne samo v interesu vaše 
trenutne politične opcije.  

Vladimir Vindiš
Lista za Urban

VSESLOVENSKA ČISTILNA 
AKCIJA PREDVOLILNA 

KAMPANIJA SLS

Občani pišejo: 

DOBIČEK JAVNEGA OBČINSKEGA PODJETJA GRADNJE
pozivamo župana in direktorja občinske uprave, da dobiček 
javno obrazložita. S tem bo odpravljen tudi dvom o pošte-
nem delu v  podjetju Gradnje. 
                                                                            

Vladimir Vindiš
Lista za Urban
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Babičin rojstni dan

V petek je imela babica rojstni dan. Ko je šla 
zjutraj v službo, je bila slabe volje. Narisala sem 
ji risbico. Domov je prišla, ko smo že jedli ko-
silo. Po kosilu smo dobili torto in rakov čips. 
Odrasli so spili še kavo, nato smo šli ven. Hitro 
se je stemnilo. Nato smo ji vsi čestitali in dali 
darila. Zvečer smo gledali televizijo. Potem smo 
dobili večerjo. Ko smo se najedli, smo šli spat. 
Ta dan mi je bil zelo všeč.

Nuša Drevenšek, 4. a



Občan - 20. maj 2010

Občan

16

V petek,  7. maja 2010, smo se učenci izbirnih predmetov 
verstva in etika ter šolsko novinarstvo odpravili na teren-
sko delo v Maribor.  »Novinarji« smo si najprej ogledali radio 
Center, »verniki« pa so se odpravili v pravoslavno in evange-
ličansko cerkev. Nato smo si skupaj ogledali še mormonsko 
cerkev in islamsko molilnico. 
Povsod so nas prijazno sprejeli in nas popeljali po svojih 
prostorih ter potrpežljivo odgovarjali na naša vprašanja. In 
teh ni bilo malo, saj smo želeli kar najbolj izkoristiti čas in 
spoznati vse, kar smo si lahko ogledali.
Na Radiu Center nas je naokrog popeljala producentka Ana. 
Najprej smo se ustavili pri moderatorki Dagmar v studiu, ki 
nam je predstavila svoje delo. Nato smo spoznali še delo pri-
pravljalcev novic in tržnikov, si ogledali studio, v katerem 
snemajo reklame ter jih montirajo.  Sodelavci so prijazno 
odgovarjali na vsa naša vprašanja. 
Tudi misionarji iz cerkve Jezusa Kristusa svetih iz poslednjih 
dni so nam z zanimivim naglasom povedali marsikatero za-
nimivost iz svojega življenja pri nas in tudi v Ameriki. Vsi so 
Američani, pri nas so okrog pol leta, a že precej obvladajo 
slovenščino. Ob koncu nam je sestra Astley na violino zai-
grala še njihovo značilno pesem.
Tudi v islamski molilnici so nas prijazno sprejeli. O svojem 
delu in veri nam je pripovedoval mladi »duhovnik«, ki še štu-
dira na fakulteti v Sarajevu. Nobeno naše vprašanje ni ostalo 
brez odgovora.
Dan je bil zelo zanimiv in poučen, saj smo izvedeli marsikaj 
novega in zanimivega.

OŠ Destrnik-Trnovska vas

Terensko delo v Mariboru

V soboto, 17. aprila, smo imeli eko dan in se priključili vse-
slovenski akciji Očistimo Slovenijo v enem dnevu. Učenci 
posameznih razredov smo bili razporejeni po različnih 
vaseh. Tako smo se zjutraj odpravili proti Gomilcem, Jane-
žovskemu Vrhu, Ločkemu Vrhu, Vintarovcem, Doliču, Zasa-
dom, Janežovcem in Destrniku. Čistili smo tudi po vaseh v 
občini Trnovska vas. Vsak razred je dobil črne in rumene 
vrečke, vsak učenec pa tudi rokavice. Tako opremljeni smo 
se napotili pobirat smeti. 
In našli smo jih res veliko – plastenke, steklenice, papir, kar-
ton, vreče od gnojil, plastične posode in vedra, železo, stare 
stroje, avtomobilske dele, živalske kože ter  drobovino in še 
bi lahko naštevali. Čeprav smo vedeli, da bomo našli smeti, 
nismo pričakovali, da jih bo toliko. Najbolj žalostni smo bili 
ob najdbi torbe, v kateri je bil mrtvi kužek, ki ga je brezve-
stni lastnik najbrž odvrgel kar skozi okno avtomobila. Naše 
vreče so se hitro polnile in akcijo smo zaključili z malico, ki 
sta jo organizirali obe občini. Čeprav je čistilo zelo veliko 
ljudi, še nismo uspeli odstraniti vseh smeti, ki so jih ljudje 
odlagali več let. Vsak, ki odvrže odpadke v naravo, čeprav 
imamo zbirne centre, ki smeti sprejemajo brezplačno, se 
ne zaveda, da s tem škoduje sebi in da narava vsako napako 
kaznuje.
Ta čistilna akcija bi morala postati tradicionalna, kajti po-
trebnega je še veliko dela, da bomo lahko rekli, da imamo 
čisto Slovenijo.
Vsekakor moramo ob tem pohvaliti vse naše učence, ki so 
zelo zavzeto čistili svoj kraj, in upamo, da smo s tem naredili 
velik korak k ekološki zavesti. 

Nataša Zebec

Uspela čistilna akcija 
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Minilo je že kar nekaj časa od 26. marca, ko smo imeli 23. 
občni zbor DU. To je dan oziroma praznik vseh članov. Na 
občnem zboru so člani društva seznanjeni z delom, potrdijo 
članarino za tekoče leto, na tem občnem zboru naj bi potr-
dili tudi pravilnik društva.
Zataknilo se je že pri dnevnem redu, saj ga predsedujoči ni 
mogel niti prebrati do konca. Seveda vam je znano, da se je 
takoj oglasila članica ga. Radojka Čeh in zahtevala potrditev 
pravilnika, ki ga je sestavila. Naše društvo je pravilnik po 
pravilih ZDU Slovenije pripravilo že v minulem letu. Takšna 
pravila imajo v PDZU Spodnje Podravje, katerega člani smo, 
in sicer v 36 društvih upokojencev. Naše društvo ima sedaj 
336 članov. Upravna enota na ta pravila ni imela pripomb. 
Na upravnem odboru smo se dogovorili, da pravila potrdi-
mo, če pa bodo na občnem zboru predlagana dopolnila, ga 
bomo ob navedbi te točke upoštevali. Ta predlog pravilnika 
bi bil že četrti pravilnik našega društva.
Nobenega od treh predhodnih pravilnikov si predsednik 
nadzornega odbora g. Janez Horvat ni prebral, kot je na UO 
sam izjavil, štirikrat pa je prebral pravilnik, ki ga je sestavi-
la ga. Čeh. Kakor ste slišali na občnem zboru, je g. Horvat, 
predsednik NO, vztrajal in zahteval, da sedanjo predsedni-
co razrešijo ter zahteval nove volitve. Bil je bolan, zato se 
ni udeleževal sej UO, udeležil se je le zadnje pred občnim 
zborom, kjer je imel možnost podati predlog za novega 
predsednika, s tem bi seznanil UO. Ta bi bil tako seznanjen 
s stališči nekaterih članov in tajnice ter predsednika NO g. 
Janeza Horvata.
V pravilih društva je zapisano, da v primeru, če predsednik 
odstopi, zboli ali svoje funkcije ne more več opravljati, nje-
govo funkcijo prevzame podpredsednik, če ga društvo ima, 
in opravlja delo predsednika do izvolitve novega. S tem 
je seznanjen tudi podpredsednik g. Štefan Samec, ki je to 
funkcijo sposoben prevzeti in jo opravljati tako vestno, kot 
opravlja delo podpredsednika in marljivega člana UO. Člani 
društva njegovo delo zelo spoštujejo.
Člani UO so me na sejah prosili, da funkcijo predsednice 
opravljam do konca tega mandata, v katerem so bili izvolje-
ni UO, NO in ostali člani komisij. Po preteku mandata bodo 
vsi člani NO in UO izvoljeni na novo. Novi predsednik si bo 
predstavnike DU izbral v skladu s svojo vizijo dela društva. 
Po sedanjih izkušnjah lahko povemo, da je člane, ki obisku-
jejo člane na terenu, težko pridobiti in da je to delo napor-
no. Zato je lahko soditi tistemu, ki tega dela ne pozna in ga 
ni opravljal.
Predsednik NO g. Janez Horvat bi nas po svoji funkciji mo-
ral že v minulem letu opozoriti, da ne moremo več kandidi-
rati, vključno z njim, ki prav tako ne more biti vedno pred-
sednik NO.
V času, ko je imel to funkcijo, ni opravljal nobenega drugega 
dela, tudi svoje funkcije ne prav vestno, nikoli ni obiskoval 
članov društva, sodeloval pri pobiranju članarine in drugih 
aktivnostih, ki so jih opravljali ostali člani UO ter NO. 
Želimo poudariti, kakor je znano vsem članom društva, da 
aktivnost društva nikakor ni samo ureditev pogrebnin, kot 
navaja v Občanu novi član. Veliko je javnosti nevidnega in 
neznanega, a zahtevnega dela. Opravljam tudi vsa druga 
dela – od čiščenja pisarne, tajniških del, nadziranja blagaj-
niškega dnevnika, saj se zavedam materialne in finančne 
odgovornosti, ki jo nosim kot predsednica društva. Tajnico 
sem naučila vseh nujnih osnovnih del, ki jih mora kot tajni-
ca opravljati v društvu (potrebna dokumentacija za pogreb-

Občni zbor Društva upokojencev Sv. Urban – Destrnik
nine, priprava članskih izkaznic, pobiranje članarine na svo-
jem območju). V okviru svojega dela je obiskovala člane in 
dežurala ob uradnih urah. Kot tajnica in članica društva bi 
svoje pripombe ter  nezadovoljstvo morala izraziti na UO in 
bi jih tudi lahko, neprofesionalno pa je, da jih je izražala na 
neustreznih mestih ter navajala neresnične podatke in dej-
stva. V ponedeljek, 29. marca, po občnem zboru, je prišla v 
pisarno društva in izjavila, da ne želi biti več tajnica. 
Člani UO smo zadovoljni, da smo zdravi in da lahko opravlja-
mo naloge v zadovoljstvo naših članov, ki se jih trudimo čim 
večkrat obiskati, jih pozdraviti s stikom rok in pogovorom, 
ter jih obvestiti o možnostih, ki jih imajo kot člani društva.
Društvo upokojencev naj bi bilo velika družina, v kateri smo 
vsi enako obravnavani – ne glede na to,  kaj je kdo po izo-
brazbi ali s  katerega konca prihaja. Naš namen je pomagati 
si, da smo srečni in da v tem starostnem obdobju ne ostane-
mo prepuščeni samim sebi, saj je življenje eno samo. V tej 
skupni družini pa je potrebno izkazati  veliko strpnosti in 
iskrenosti.
Lepo je imeti prijatelje, hoditi na izlete, spoznavati ljudi in 
kraje,  še veliko lepše pa bo, če bomo in ko bomo vsi bolj 
spoštovali občečloveške vrednote, kot so poštenost,  pravič-
nost, solidarnost ter nesebičnost.

Upravni odbor in predsednica DU
Julijana Černezel

Spoštovani občani, ker želimo delovanje društva čim bolj 

približati vam, občanom občine Destrnik, smo v marcu na 

spletu postavili spletno stran našega društva. Na njej lahko 

spremljate dogajanje v našem društvu,  predvsem pa lahko 

tu  najdete zbrane povezave in obvestila s področja požarne 

varnosti ter zaščite in reševanja v Republiki Sloveniji.

Spletno stran lahko najdete na www.pgd-destrnik.si

Vljudno vabljeni k ogledu.

PGD Destrnik

Spletna stran 
gasilskega društva
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Očistimo Slovenijo
V soboto, 17. aprila 2010, smo s sošolkami in sošolci čistili 
okolico v Destrniku. Zbrali smo se ob 8.00 pred šolo. 
Dobili smo rokavice, rumene vreče za plastiko in črne za 
ostale odpadke. Pred začetkom akcije smo se ustavili pri 
Klarini babici, ki nam je ponudila kekse, čips in sok.
Ko smo prišli do gozda, smo začeli pobirati odpadke. Našla 
sem staro vedro.
Nato smo poiskali primeren prostor, kjer smo pomalicali iz 
nahrbtnika. Nato smo se odpravili naprej. Prestrašili smo se, 
ko smo med odpadki našli slepca. Veseli smo bili, ko so nas 
ljudje ob poti povabili na okrepčilo, ponudili so nam krapec 
in sok. Imeli smo veliko dela, ker je bilo veliko odpadkov.
Ko nam je uspelo počistiti našo okolico, smo se odpravili 
proti gasilskemu domu. Na koncu je bil na vrsti najboljši del 
– hrenovka.
Po malici se je naša akcija končala.

Teja Žugman, 3. a

Otroci pišejo

Na vprašanja je odgovarjal Marko Burgar, dr. vet. med., ura-
dni veterinar.
Kakšno je delo uradnega veterinarja?
Delo je lahko zelo raznovrstno, saj zajema področja zaščite 
in zdravstvenega varstva hišnih ter rejnih živali, zdravstve-
ne ustreznosti njihove krme, zdravstvene ustreznosti živil 
živalskega izvora, bolezni živali in ljudi, zdravil ter veteri-
narstva sploh. 
Zakaj ste se odločili ravno za ta poklic?
Poklic, potreben za opravljanje tega dela, je doktor veteri-
narske medicine, krajše veterinar ali bolj pogosto rabljeno 
živinozdravnik. Zanj sem se odločil po končani gimnazi-
ji, kjer sem imel obvezno delovno prakso, ki sem jo lahko 
opravljal na takratnem dolenjsko-posavskem veterinarskem 
zavodu v Novem mestu. Tam so bile pod eno streho zbrane 
vse veterinarske službe. Tako sem lahko spoznal celoten ob-
seg in raznolikost ter dobre in slabe strani veterinarskega 
poklica. 
Ali ste težko našli zaposlitev?
Da, danes je z zaposlitvijo veterinarja težko, posebej zato, 
ker so osnovno veterinarsko dejavnost privatizirali in tudi 
na trgu veterinarske delovne sile vlada kapital. Ko veteri-
narji končajo študij, navadno nimajo sredstev, da bi odprli 
ambulanto ali pa kupili solastniški delež v kateri izmed njih, 
kjer bi lahko neodvisno nastopali glede na svoje delodajal-
ce. Zato menjujejo delovna mesta, dokler ne najdejo stalne 
zaposlitve za nedoločen čas ali pa kapitala za svojo ambu-
lanto. Mnogi celo zapustijo veterinarsko stroko in se zapo-
slijo kot trgovski potniki farmacevtskih družb, kot živilski 
tehnologi ali pa najdejo zaposlitev v različnih inštitutih ter 
laboratorijih. 
Naštejte nekaj dobrih in slabih lastnosti službe 
uradnega veterinarja.
Službo sestavljajo tri področja, ki jih mora obvladati vsak 
uradni veterinar, ki mora biti v eni osebi inšpekcijski organ, 
ki izvaja nadzor, upravni organ, ki izdaja soglasja, spričevala 
in certifikate ter podeljuje in vzdržuje statuse kmetijskim 
gospodarstvom prostih bolezni, ter še kot prekrškovni or-
gan, ki kaznuje kršitelje. Dobra stran te službe je, da z izje-
mo uradnih veterinarjev v živilskih obratih (npr. klavnice) 
delo ni fizično naporno, vendar zahteva obsežno poznava-
nje veterinarske stroke in zakonodaje ter obilo odgovorno-
sti za zdravje ljudi in živali. Delo uradnega veterinarja pa pri 
ljudeh, ki jih nadziramo, izzove obilo konfliktov in neprilju-
bljenosti.
Opišite svoj delovni dan.
Delovnega dne uradnega veterinarja se ne da opisati, saj sko-
raj nikoli ne veš, kaj boš počel, če že ne izvajaš načrtovanega 
dela. Lahko ves dan stojiš na klavni liniji v eni od klavnic, 
lahko izvajaš nadzor in vzorčenje živil v predelavi živil, me-
snicah, trgovinah, mlekarnah, na kmetijah, v lovskih zbiral-
nicah divjadi, lahko nadziraš krmo v mešalnicah krmil, v tr-
govinah ali na kmetijah, lahko nadziraš ravnanje s klavnimi 
odpadki  ali z gnojevko, lahko kontroliraš izvajanje cepljenja 
psov, izvajanja ukrepov za nevarne pse, lahko izvajaš ukrepe 
ob izbruhu bolezni ali pa samo ukrepe za preprečevanje le-
teh. Velikokrat pa cele dneve presediš za računalnikom in 
pišeš zapisnike, odločbe, plačilne naloge in globe ter vnašaš 
podatke v raznovrstne evidence in aplikacije. 
Kateri so sorodni poklici?
Zelo soroden je poklic zdravnika, ki je dosti bolj cenjen in 

Intervju z Markom Burgarjem
ovrednoten, vendar pa zdravnik  navadno obenem obravna-
va le enega človeka oz. pacienta. Uradni veterinar pa opra-
vlja tudi delo prekrškovnega organa – kaznuje kršitelje za-
konodaje, kar pa lahko primerjamo s poklicem sodnika, ki 
je v družbi tudi veliko bolj ovrednoten in cenjen. 
Bi priporočili ta poklic mladim, ki si izbirajo svoj 
poklic? Zakaj?
Poklic veterinarja, kot je bilo že predstavljeno, ni le zdravlje-
nje hišnih ljubljenčkov, ampak zelo zahteven poklic, ki zah-
teva široko znanje vseh področij, ki jih pokriva veterinarska 
stroka. Mnogi so na fakulteti razočarani nad veterinarstvom,  
saj so si predstavljali veterino le kot skrb za hišne živali, ven-
dar pa so tu še mnoga druga področja, ki zahtevajo še več 
odgovornosti in znanja. Veliko jih je razočaranih tudi nad 
tem, da ne morejo najti zaposlitve, ker stalež rejnih živali v 
Sloveniji upada, s tem pa tudi predelava živil in posledično 
tudi potreb po veterinarjih. Tistemiu,ki si res želi postati ve-
terinar,  bi ta poklic priporočal,  saj je to zelo široka stroka, 
kjer je ogromno raznovrstnih področij in možnosti. Pripo-
ročam pa vsakemu, ki bi se odločal za poklic veterinarja, da 
se pred odločitvijo s poklicem dodobra seznani pri kakšnem 
veterinarju ali celo pri uradnem veterinarju.

Katja Kramberger, 8. b

Triolet o ljubezni

Ljubezen, bolezen trpljenje povzroča,

mladino okrog prsta obrača.

V šolo brez glave hitijo, pouk zamudijo.

Ljubezen, bolezen trpljenje povzroča,

ker se okrog ljubezni vrtijo in slabe ocene dobijo.

Ljubezen, bolezen trpljenje povzroča, 

mladino okrog prsta obrača.

Špela Petrovič, 9. a

Iris Kozel, 9. b
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V tokratni čistilni akciji, ki je bila 17. aprila, je sodelovalo 
553 prostovoljcev, od tega 230 šoloobveznih otrok. Skupaj 
so nabrali kar 63 ton odpadkov, nad čemer bi se morali De-
strničani kar malo zamisliti. Sicer pa naj fotografije povedo, 
kako so čistili po vaseh.

Besedilo: Ksenija Munda
Fotografije: Anton Kovačec in Sonja Mahorič

V vseslovensko čistilno akcijo so se vključili 
tudi krajani Destrnika

Krajani Gomilcev s skupnimi močmi pomagali čistiti Slo-
venijo

Mali Žiga Mahorič je v gozdu našel nekaj, kar tja zagotovo 
ne sodi

Ko ženske vasi Destrnik zavihajo rokave

Tudi na Drstelji so ugotovili, da se je med letom nabralo 
kar nekaj smeti 

Tudi delavci Gradenj Destrnik d. o. o. so pomagali pri od-
vozu smeti

Kar poglejte, kaj vse smo našli v Jiršovcih
Prebivalci Janežovcev so zaskrbljeni zaradi smeti, ki so se 
nabrale
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PRODAJAMO
KAKOVOSTNO VINO

Ivan Hauptman
tel. 041 48 48 14

Župan je ob koncu pohvalil vse udeležence čistilne akcije, 
ker so se je udeležili v tako velikem številu

Na Gomili so smeti odvažali tudi z avtomobilskimi priko-
licami

Pa še ena za spomin iz Svetincev

Krajani Placarja so se po opravljenem delu za spomin še 
slikali

NOVI  ELEKTRONSKI 
NASLOV ČASOPISA OBČAN

Vse občanke in občane obveščamo, da smo spremenili 

elektronski naslov, ki se po novem glasi: clanki@casopis-

obcan.si

Uredništvo

OBVESTILO O  ODDAJI 
ČLANKOV ZA NASLEDNJO 

ŠTEVILKO 

Članke za 6. številko časopisa Občan oddajte do 7. juni-

ja 2010 (kasneje le po predhodnem dogovoru z uredni-

štvom) ali pošljite na naslov Občan, Vintarovci 50, 2253 

Destrnik; elektronski naslov: clanki@casopis-obcan.si

Članki naj bodo napisani v pisavi »Times New Roman«, 

velikost pisave naj bo 12. Največja velikost članka je lah-

ko ena stran v Wordu, daljših člankov v prihodnje ne 

bomo objavljali.

Priložite fotografije z imeni avtorjev; če boste le-te posla-

li po elektronski pošti, jih pripravite posebej v priponki 

(v jpg formatu). 

Rokopise oziroma članke, ki niso posneti na disketi ali 

zgoščenki, zaradi prepisovanja oddajte teden pred nave-

denim datumom.

Uredništvo


